

家訊 – August 2, 2026

歡迎

歡迎來到教會的每一位; 願這主愛的大家庭, 也成為您屬靈的家。

今天崇拜

讀經: 詩篇 90:1-2, 16-17

信息: 願主堅立我們手所作的工
- 李牧師

回應詩歌: #8 榮耀歸於真神

七月禱告指南: 從這代到那代 - 是時候了!

第五週 (7/29-8/4): 是時候預備新節期了

¹ 凡事都有定期, 天下萬務都有定時。¹¹ 神造萬物, 各按其時成為美好, 又將永生安置在世人心裡。然而神從始至終的作為, 人不能參透。
傳道書 3:1, 11a

本週團契聚會時間

8/5: 週三教會禱告會 改為週五

8/7: 週五校園走禱 UB北校7:30PM

下週主日 (8/9 @ 9:30AM)

講員: 李牧師

主席: 黃怒濤

招待: 陳凌凱, 劉宇

牧師: 李榮剛 Rev. Sunny Lee
副牧師: Rev. Diosdado Portugal III 葡牧師

感恩與代禱

1. 感謝主, 李牧師已從東亞平安回來。在短宣期間帶領多場聚會, 探訪, 輔導等, 也領了十位信主, 並在CNEC 75周年慶參予翻譯。也在休假中陪伴在新加坡的妹妹。謝謝大家禱告托住。榮耀歸主名!
2. 請為生病的家庭代禱, 願主賜平安, 醫治與盼望。暑期有許多外出安排, 求主看顧保守旅途平安。

家訊

1. 「禱告的覆蓋」(Canopy of Prayer): 八月份代禱指南在外面桌上, 鼓勵各人領取, 隨時在家代禱托住神國教會事工。
2. 校園走禱: 週五 8月7日晚上 7:30, 邀請大家一起到UB北校 Flip Loops (旗杆下) 7:25 集合, 7:30-8:30PM校園走禱。為即將開始的秋季學生、學生事工、及教會與神國代禱。
3. 粵語團契: 將於 8/15日週六 5:30-8:30pm, 舉辦聚餐聚會。講題是「優質人生的方向」, 講員是李松友博士。歡迎懂粵語的弟兄姊妹和朋友來參加。
4. 失物招領箱: 位於大堂入口右側衣架上方。現有多本聖經, 雨傘, 衣服, 毛巾, 水瓶, 南瓜。若您有遺失物件請去那裡尋找。

4640 Main St. Amherst, NY 14226
www.BuffaloChineseChurch.org

BCCC Family News - August 2, 2026

Weekly Meetings

Wed 8/5 - No Prayer meeting

Fri 8/7 - Prayer Walk 7:30PM

Sun 8/9 - Separate Service 9:30AM

No Adult & Youth Sunday School

Sermon

The Christian Work and Contentment
1 Timothy 6:1-10

Weekly Announcements

- Canopy of Prayer: The August prayer guide is available on the table outside. Please pick up a copy and pray regularly at home for the ministries of God's kingdom in West New York Area.
- Prayer walk is on 8/7 at 7:30 pm at UB North Campus in front of Capen at the flagpole. Come join us in prayer for the upcoming fall semester, students and student ministries. Also, pray for the church and the advancement of God's kingdom.
- Lost & Found Box is located above the coat rack by the main entrance. Items include Bibles, umbrellas, clothing, a towel, water bottles, and a pumpkin. If you've lost something, please check there.

Next Sunday 8/9

(Separate Service @ 9:30AM)

Speaker: Pastor Porty

Chairperson: Geemson Oo

Ushers: Jiguang Dai, Ray Lew

Pastor: Rev. Sunny Lee
Assoc Pastor: Rev. Diosdado Portugal III

Welcome

We are so glad you are here to worship with us today at BCCC! May all of you and your family be blessed as we worship, grow and serve the Lord together. Stay connected to BCCC with the Church Center App. Available in the app store and Google play store

 church center

Thanksgiving & Prayers

- Pastor Sunny returned from short term mission on Friday. He preached in different churches, visited many brothers and sisters, involved in counseling and led 10 people to Christ in China. He took part in interpretation in CNEC 75th Anniversary celebration. He also visited his siblings in Singapore. Thank you for your prayers. Glory be to God!
- Pray for families who are going through sickness. May God give peace, healing and hope to them. Pray for a safe travels for everyone during the summer.

July Prayer Guide: From Generation to Generation - Now It's the Time!

Week 7/28 - 8/4: It's Time to be Ready for a New Season

¹ For everything there is a season, and a time for every matter under heaven:
¹¹ He has made everything beautiful in its time.

Ecclesiastes 3:1, 11a

Mail Offerings to:
PO Box 1003 Williamsville, NY 14231
Give Online: @Tithe.ly

4640 Main St., Amherst, NY 14226
www.BuffaloChineseChurch.org